
Svenska Fysikersamfundet
Sektionen för elementarpartikel- och astropartikelfysik
Styrelsen

1 april 2005

Protokoll för styrelsemötet torsdagen den 31 mars 2005

Närvarande: Klas Hultqvist (ordförande), Johan Bijnens, Adam Bouchta, Paula Eerola, Tommy Ohlsson,
Konstantin Zarembo

Fr̊anvarande: Gabriele Ferretti, Fawad Hassan

Alla hälsades välkomna till sektionens styrelsemöte av ordföranden Klas Hultqvist.

1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes av styrelsen.

2. Val av justerare
Paula Eerola valdes till justerare.

3. Protokoll fr̊an förra styrelsemötet
Det senaste styrelsemötesprotokollet godkändes av styrelsen.

4. Norditabrev
Hans Bijnens har skrivit ihop ett utkast till ett brev ang̊aende Norditas framtid. Styrelsen tycker att
inneh̊allet i brevet är bra – bara vissa spr̊akliga förbättringar borde göras. Styrelsen kommenterar
brevet senare.

5. Partikeldagarna 2005
Hans Bijnens meddelade att hotell har bokats för Partikeldagarna 2005 i Lund och att bara tv̊a per-
soner hittills har registrerat sig för att deltaga vid Partikeldagarna. Klas Hultqvist menade att vi f̊ar
uppmana v̊ara egna gruppmedlemmar att registrera sig snarast. Vidare har det blivit klart att Rolf
Heuer kommer till Partikeldagarna som inbjuden talare. Paula Eerola tyckte att det nu bara återst̊ar
att sätta ihop programmet för Partikeldagarna. Hans diskuterade ocks̊a det politiska programmet och
Klas informerade om att Barbro Åsman kommer och berättar om sina uppdrag. Hans berättade vidare
att de bokade rummen p̊a hotellen bara kan reserveras till och med den 14 april 2005. Paula nämnde
ocks̊a presentationerna av grupperna.

6. ACCU/ECFA-ansökan
Klas Hultqvist informerade återigen styrelsen om att resemedel finns för bara ett år. Det skall sökas
nya medel i slutet av detta år, dvs. ingen projektbidragsansökan skall lämnas in till Vetenskapsr̊adet.
Vidare berättade Klas att han har f̊att positiva signaler ang̊aende en kommande ansökan.

7. Övriga fr̊agor

(a) CERN-kommittén
Paula Eerola informerade styrelsen om att CERN-kommittén lyder under Vetenskapsr̊adet, men
att det är oklart om dess framtida organisation. Det finns förslag att kanske samordna CERN-
kommittén och Sektionen för elementarpartikel- och astropartikelfysik, eftersom det vore bra med
bättre kommunikation emellan de olika organisationerna. Styrelsen bestämde att ordföranden Klas
Hultqvist kontaktar Barbro Åsman i ärendet.

Det bestämdes att nästa styrelsemöte skall äga rum torsdagen den 28 april 2005, kl. 14:00.
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